
BRM.0002.1.2020 

 P r o t o k ó ł  nr  XX/2020 

sesji Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytej 20 stycznia 2020 r. 

w Urzędzie Miasta Inowrocławia 

 

..................................................................................................................................... 
 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
 

Tomasz Marcinkowski, Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 9
30

 otworzył sesję 

Rady Miejskiej Inowrocławia i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości 

stwierdził, iż w sesji uczestniczy 21 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 23 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał.  
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do 

protokołu. 
 

Sesji przewodniczył:  Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI 

   

Sekretarz obrad:  Jacek Bętkowski 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Wysoka Rado, dzisiejsza sesja została zwołana zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy 

o samorządzie gminnym, w trybie określonym w § 21 ust. 2 Statutu Miasta, na 

wniosek Prezydenta Miasta Inowrocławia, złożony w dniu 14 stycznia 2020 r.  

Do wniosku o zwołanie sesji został dołączony także porządek obrad wraz  

z projektami uchwał. Materiał otrzymaliście Państwo za pośrednictwem gońców 

oraz drogą mailową (15 stycznia br. – wysłanie materiałów). 

Wysoka Rado, w związku z wnioskiem Prezydenta Miasta Inowrocławia 

o wycofanie z porządku obrad dzisiejszej sesji, projektu uchwały ujętej w pkt. 7, tj. 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Miasto 

Inowrocław oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków informuję, że 

dokonałem przed rozpoczęciem obrad zmiany porządku obrad i proszę 

o wykreślenia przedmiotowego projektu uchwały. Tym samym w pozostałych 

punktach porządku obrad ulegnie zmianie numeracja.  

Pismo stanowi załącznik nr 3  do protokołu. 

 

Wysoka Rado, w dniu 17.01.2020 r. do Prezydenta Miasta Inowrocławia i Rady 

Miejskiej wpłynęło pismo współwłaścicieli działek położonych przy ul. Solnej 

w Inowrocławiu zawierające wniosek o wycofanie z porządku dzisiejszych obrad 

projektu uchwały w sprawie odmowy ustalenia lokalizacji inwestycji 

mieszkaniowej oraz lokalizacji inwestycji towarzyszącej. Prawo nie przewiduje 
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możliwości podjęcia takiej decyzji ze względu na podmioty składające wniosek. 

Pismo stanowi załącznik nr 4  do protokołu. 
 

Z kolei w dniu dzisiejszym przed rozpoczęciem sesji wpłynęło do Biura Rady 

Miejskiej pismo firmy Lange-Bednarko Sp. z o.o. o wycofanie złożonego przez tą 

firmę w dniu 14.11.2019 r. wniosku o ustalenie lokalizacji inwestycji 

mieszkaniowej oraz lokalizacji inwestycji towarzyszącej. Pismo stanowi załącznik 

nr 5  do protokołu. 
 

Wobec tego, iż rozpatrywanie ujętego w porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej oraz lokalizacji 

inwestycji towarzyszącej staje się bezprzedmiotowe informuję, że dokonałem 

przed rozpoczęciem obrad zmiany porządku obrad i proszę o wykreślenie 

przedmiotowego projektu uchwały. Stwierdzam, że Rada obradować będzie 

zgodnie z przesłanym porządkiem obrad, uwzględniającym zmiany 

Głosowanie  1 - Przyjęcie zmian porządku obrad XX sesji Rady Miejskiej 

Inowrocławia: 

Wynik głosowania: za -  16, przeciw – 0, wstrzym. się – 4. 

Głosowanie stanowi załącznik nr 6  do protokołu. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Porządek obrad: 
  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Złożenie ślubowania przez radnego. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2020: 

 wystąpienie Skarbnika Miasta Inowrocławia, 

 wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia na 2020 r. planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, maksymalnej 

kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez placówki doskonalenia 

nauczycieli, szkoły wyższe oraz inne podmioty, których zadania statutowe 

obejmują doskonalenie zawodowe nauczycieli oraz formy i specjalności 

kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane: 

 wystąpienie Naczelnika Wydziału Oświaty i Sportu, 

 wystąpienie Przewodniczącej Komisji Oświaty i Kultury, 

 wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki 

paliwa w gminie Miasto Inowrocław na rok szkolny 2019/2020: 

 jak w punkcie 5. 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32309
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32309
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty 

za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, których zarządcą jest Prezydent 

Miasta Inowrocławia: 

 wystąpienie Naczelnika Wydziału Dróg i Transportu, 

 wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sposobu rozpatrzenia uwag do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Kruszańskiej, Jacewskiej, 

Długiej i Świętego Ducha: 

 wystąpienie Naczelnika Wydziału Gospodarki Przestrzennej i 

Nieruchomości, 

 wystąpienie Przewodniczącego Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

nieruchomościami i Spraw mieszkaniowych, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego (w rejonie ulic: Kruszańskiej, 

Jacewskiej, Długiej i Świętego Ducha): 

 jak w punkcie 8. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie realizacji, 

zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej 

należących do zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania (w 

rejonie ulic: Kruszańskiej, Jacewskiej, Długiej i Świętego Ducha): 

 jak w punkcie 8. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Kruszańskiej, Jacewskiej, Długiej i Świętego Ducha 

(wraz z listą nieuwzględnionych uwag): 

 jak w punkcie 8. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego (w rejonie ulic: Wapiennej, 

Mikorzyńskiej, Skrytej i Bagiennej oraz linii kolejowej Inowrocław Rąbinek – 

Kruszwica): 

 jak w punkcie 8. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie realizacji, 

zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej 

należących do zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania (w 

rejonie ulic: Wapiennej, Mikorzyńskiej, Skrytej i Bagiennej oraz linii 

kolejowej Inowrocław Rąbinek – Kruszwica): 

 jak w punkcie 8. 
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14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Wapiennej, Mikorzyńskiej, Skrytej i Bagiennej oraz 

linii kolejowej Inowrocław Rąbinek – Kruszwica: 

 jak w punkcie 8. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego (w rejonie ulic: Świętokrzyskiej, 

Solankowej, Zygmunta Wilkońskiego i alei Ratuszowej): 

 wystąpienie Naczelnika Wydziału Gospodarki Przestrzennej i 

Nieruchomości, 

 wystąpienie Przewodniczącego Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych, 

 wystąpienie Przewodniczącej Komisji Uzdrowiskowej, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie realizacji, 

zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej 

należących do zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania (w 

rejonie ulic: Świętokrzyskiej, Solankowej, Zygmunta Wilkońskiego i alei 

Ratuszowej): 

 jak w punkcie 15. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Świętokrzyskiej, Solankowej, Zygmunta 

Wilkońskiego i alei Ratuszowej: 

 jak w punkcie 15. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

składów osobowych stałych komisji Rady Miejskiej Inowrocławia: 

 wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

19. Zakończenie obrad. 

 

Ad 2. Złożenie ślubowania przez radnego. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Szanowni Państwo, zgodnie z artykułem 23a ust. 1 ustawy o samorządzie 

gminnym, przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radni składają 

ślubowanie. 

Zanim przystąpimy do ślubowania pragnę poinformować, że Postanowieniem 

numer 3/2020 z dnia 8 stycznia 2020 r. w sprawie obsadzenia mandatu radnego – 

Komisarz Wyborczy w Bydgoszczy II postanowił, że w związku ze stwierdzonym 

wygaśnięciem mandatu radnego Rady Miejskiej Inowrocławia Pana Andrzeja 

Kujawy, na jego miejsce wstępuje Pani Ewa Maria Podogrodzka. 
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Wysoka Rado, zanim przystąpimy do ślubowania proponuję uczcić minutą ciszy 

pamięć naszego kolegi radnego śp. Pana Andrzeja Kujawy. Proszę wszystkich 

o powstanie. Dziękuję Państwu.  

 

Szanowni Państwo, odczytam teraz rotę ślubowania, a następnie pani Ewa 

Podogrodzka podejdzie do mównicy i potwierdzi wolę złożenia ślubowania 

wypowiadając słowo „Ślubuję”. 

Informuję również, że po słowie „Ślubuję”, radny może wypowiedzieć sentencję:  

„Tak mi dopomóż Bóg”. 

Przystępujemy zatem do ślubowania. Proszę wszystkich o powstanie. 

Odczytam rotę ślubowania. 

„WIERNY KONSTYTUCJI I PRAWU RZECZYPOSPOLITEJ POLSKIEJ, 

ŚLUBUJĘ UROCZYŚCIE OBOWIĄZKI RADNEGO SPRAWOWAĆ 

GODNIE, RZETELNIE I UCZCIWIE, MAJĄC NA WZGLĘDZIE DOBRO 

MOJEJ GMINY I JEJ MIESZKAŃCÓW” 
 

Ewa Podogrodzka – radna RMI: 

Ślubuję.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Dziękuję bardzo pani radnej, Gratuluję. Stwierdzam jednocześnie, że radny, który 

złożył ślubowanie objął mandat radnego Rady Miejskiej Inowrocławia i tym 

samym uzyskał prawa i obowiązki radnego.  

 

Ad 3.Wybór Sekretarza obrad. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Na sekretarza obrad proponuję pana radnego Marcina Wrońskiego - nieobecny. 

Następni na liście: radny Maciej Basiński - nieobecny, radny Jacek Bętkowski – 

jest. Czy są inne propozycje? Nie ma. Czy pan radny Jacek Bętkowski wyraża 

zgodę? 
 

Jacek Bętkowski – radny RMI: 

Tak, wyrażam zgodę. 
 

Przystępujemy do głosowania. 

Głosowanie 2  -  Wybór sekretarza obrad (Jacek Betkowski):  

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 8 do protokołu. 
 

Sekretarzem obrad został pan radny Jacek Bętkowski. 
 

Ad 4. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2020 (projekt uchwały 

stanowi  załącznik nr 9 do protokołu). 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały. 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32314
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Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 3 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2020. 

Wynik głosowania: za -  16, przeciw – 0, wstrzym. się – 5. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 10  do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XX/198/2020 zmieniającą 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2020. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad 5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia na 2020 r. planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, maksymalnej 

kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez placówki doskonalenia 

nauczycieli, szkoły wyższe oraz inne podmioty, których zadania statutowe 

obejmują doskonalenie zawodowe nauczycieli oraz formy i specjalności 

kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane (projekt uchwały 

stanowi  załącznik nr 12  do protokołu). 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Sportu: 

Komisja Oświaty i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Głos zabrał radny: Grzegorz Olszewski. 
 

Grzegorz Olszewski – radny RMI: 

W § 3 tej uchwały ustala się maksymalną kwotę dofinansowania opłat pobieranych 

przez podmioty wskazane w § 2 pkt 1 i 2 w wysokości nie przekraczającej 50% 

kosztów ponoszonych przez nauczyciela.  

Koszty dokształcania ponoszone przez nauczycieli są wysokie. 

Czy można byłoby uwzględnić i zwiększyć kwotę dofinansowania np. do 60%? 
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Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

50% dofinansowania to jest dość duże dofinansowanie dla nauczyciela, który we 

własnym zakresie podejmuje inicjatywę dokształcania i podnoszenia kwalifikacji. 

Żaden inny zakład pracy nie dofinansowuje własnej inicjatywy podnoszenia 

kwalifikacji przez pracownika. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 4 – za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia na 2020 r. planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat pobieranych przez placówki doskonalenia nauczycieli, 

szkoły wyższe oraz inne podmioty, których zadania statutowe obejmują 

doskonalenie zawodowe nauczycieli oraz formy i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie jest przyznawane. 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 13 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XX/199/2020 w sprawie ustalenia 

na 2020 r. planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez placówki 

doskonalenia nauczycieli, szkoły wyższe oraz inne podmioty, których zadania 

statutowe obejmują doskonalenie zawodowe nauczycieli oraz formy i specjalności 

kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14  do protokołu. 

 

Ad 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w gminie Miasto Inowrocław na rok szkolny 2019/2020 
(projekt uchwały stanowi  załącznik nr 15 do protokołu). 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Sportu: 

Komisja Oświaty i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały.  

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  
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Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 5 – za podjęciem uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w gminie Miasto Inowrocław na rok szkolny 2019/2020. 
Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 16 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XX/200/2020 w sprawie 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Miasto Inowrocław na rok 

szkolny 2019/2020. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 17  do protokołu. 

 

Ad 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek 

opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, których zarządcą jest 

Prezydent Miasta Inowrocławia (projekt uchwały stanowi  załącznik nr 18 do 

protokołu). 
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 6 – za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek 

opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, których zarządcą jest Prezydent 

Miasta Inowrocławia. 
 

Wynik głosowania: za -  16, przeciw – 2, wstrzym. się – 3. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 19 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XX/201/2020 w sprawie ustalenia 

wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, których 

zarządcą jest Prezydent Miasta Inowrocławia.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 20  do protokołu. 

 

Wniosek 
 

Wysoka Rado, w przypadku gdy w porządku obrad kolejno następujące po sobie 

punkty dotyczą projektów uchwał pochodzących od tego samego wnioskodawcy, 

obejmujących sprawy z tego samego lub podobnego zakresu, które jednocześnie 
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wchodzą w zakres działania jednej komisji, Rada może postanowić 

o przedstawieniu w jednym wystąpieniu wszystkich tych projektów uchwał przez 

wnioskodawcę oraz odpowiednio opinii właściwej komisji. Dalsze postępowanie 

związane z rozpatrywaniem projektów każdej z uchwał następuje według 

normalnych zasad (§ 37 ust. 2 Statutu). Wnioskuję, aby Rada skorzystała z tego 

zapisu i umożliwiła procedowanie w ten sposób kolejnych 3 bloków uchwał. 
 

Przystępujemy do głosowania. 

Głosowanie 7 – za podjęciem zgłoszonego wniosku.  

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 21 do protokołu. 

Stwierdzam, że Rada przyjęła wniosek.  

 

Ad 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sposobu rozpatrzenia uwag 

do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Kruszańskiej, 

Jacewskiej, Długiej i Świętego Ducha (projekt uchwały stanowi  załącznik nr 22 

do protokołu). 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Proszę o wystąpienie pana Romualda Kaisera – Naczelnika Wydziału 

Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości i przedstawienie 4 projektów uchwał 

ujętych kolejno w punktach 8, 9, 10, 11 porządku obrad, dotyczących miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Kruszańskiej, Jacewskiej, Długiej i Świętego Ducha. 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekty uchwał. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych: 

Komisja Ładu Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami i Spraw 

Mieszkaniowych pozytywnie zaopiniowała przedstawione 4 projekty uchwał.  
 

Zapytania do projektów uchwał i dyskusja:  
 

Jacek Tarczewski – radny RMI: 

Zgłosił uwagi odnośnie grubości czcionki w uwagach do projektu planu.  
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Odniósł się do uwag zgłoszonych przez radnego Jacka Tarczewskiego. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektów uchwał i dyskusja.  
 

Szanowni Państwo,   

W trakcie wyłożenia projektu planu wraz z prognozą oddziaływania na środowisko 

do publicznego wglądu w dniach od 24 września do 23 października 2019 r. oraz 
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w okresie zbierania uwag do dnia 7 listopada 2019 r. wniesione zostały uwagi do 

projektu planu. 
 

Prezydent Miasta Inowrocławia, po rozpatrzeniu uwag, nie uwzględnił dwóch 

uwag wymienionych w załączniku do uchwały. Przystępujemy więc do 

głosowania, oddzielnie każdej z uwag. 
 

Głosowanie 8 - nad uwagą ujętą w punkcie 1 załącznika do uchwały 

(nieuwzględnienie uwagi). 

Wyniki głosowania: za – 15, przeciw – 0, wstrzym. się – 5. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 23 do protokołu. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Stwierdzam, że Rada: nie uwzględniła uwagi  wymienionej w pkt. 1    
      

Głosowanie 9 – nad uwagą ujętą w punkcie 2 załącznika do uchwały 

(nieuwzględnienie uwagi). 

Wyniki głosowania: za – 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 5. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 24 do protokołu. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Stwierdzam, że Rada: nie uwzględniła uwagi wymienionej w pkt. 2  
    

Przystępujemy do głosowania nad całą uchwałą (ad 8.) 

 

Głosowanie 10 – za podjęciem uchwały w sprawie sposobu rozpatrzenia uwag do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Kruszańskiej, Jacewskiej, 

Długiej i Świętego Ducha.  

Wynik głosowania: za -  18, przeciw – 0, wstrzym. się – 3. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 25 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XX/202/2020 w sprawie sposobu 

rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: 

Kruszańskiej, Jacewskiej, Długiej i Świętego Ducha.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 26  do protokołu. 

 

Ad.9 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy 

plan zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego (w rejonie ulic: 

Kruszańskiej, Jacewskiej, Długiej i Świętego Ducha) (projekt uchwały stanowi  

załącznik nr 27 do protokołu). 

 

Głosowanie 11 – za podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy 

plan zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium uwarunkowań 
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i kierunków zagospodarowania przestrzennego (w rejonie ulic: Kruszańskiej, 

Jacewskiej, Długiej i Świętego Ducha).  

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 28 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XX/203/2020 w sprawie 

stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego nie narusza 

ustaleń studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego (w 

rejonie ulic: Kruszańskiej, Jacewskiej, Długiej i Świętego Ducha).   
 

Uchwała stanowi załącznik nr 29  do protokołu. 

 

Ad.10 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie 

realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury 

technicznej należących do zadań własnych gminy oraz zasadach ich 

finansowania (w rejonie ulic: Kruszańskiej, Jacewskiej, Długiej i Świętego 

Ducha) (projekt uchwały stanowi  załącznik nr 30 do protokołu). 
 

Głosowanie 12 – za podjęciem uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie 

realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej 

należących do zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania (w rejonie 

ulic: Kruszańskiej, Jacewskiej, Długiej i Świętego Ducha). 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 31 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XX/204/2020 w sprawie 

rozstrzygnięcia o sposobie realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu 

infrastruktury technicznej należących do zadań własnych gminy oraz zasadach ich 

finansowania (w rejonie ulic: Kruszańskiej, Jacewskiej, Długiej i Świętego Ducha) 

Uchwała stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 
 

 

Ad. 11 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Kruszańskiej, Jacewskiej, Długiej i Świętego 

Ducha (wraz z listą nieuwzględnionych uwag) (projekt uchwały stanowi  

załącznik nr 33 do protokołu). 
 

Głosowanie 13 – za podjęciem uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego 

w rejonie ulic: Kruszańskiej, Jacewskiej, Długiej i Świętego Ducha (wraz z listą 

nieuwzględnionych uwag).  
 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 34 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XX/205/2020 w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 
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obszaru położonego w rejonie ulic: Kruszańskiej, Jacewskiej, Długiej i Świętego 

Ducha (wraz z listą nieuwzględnionych uwag). 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 35  do protokołu. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Wysoka Rado, w związku z przegłosowanym wcześniej wnioskiem proszę 

o przedstawienie kolejnego bloku uchwał, dotyczących miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego. 

 

Proszę o wystąpienie pana Romualda Kaisera – Naczelnika Wydziału 

Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości i przedstawienie 3 projektów uchwał 

ujętych kolejno w punktach 12, 13, 14 porządku obrad, dotyczących miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Wapiennej, Mikorzyńskiej, Skrytej i Bagiennej oraz 

linii kolejowej Inowrocław Rąbinek – Kruszwica, 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych: 

Komisja Ładu Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami i Spraw 

Mieszkaniowych pozytywnie zaopiniowała przedstawione 3 projekty uchwał.  
 

Zapytania do projektów uchwał i dyskusja:  

Nie było. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektów uchwał i dyskusja.  
 

Ad 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy 

plan zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego (w rejonie ulic: 

Wapiennej, Mikorzyńskiej, Skrytej i Bagiennej oraz linii kolejowej 

Inowrocław Rąbinek – Kruszwica (projekt uchwały stanowi  załącznik nr 36 do 

protokołu). 
 

Głosowanie 14 – za podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy 

plan zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego (w rejonie ulic: Wapiennej, 

Mikorzyńskiej, Skrytej i Bagiennej oraz linii kolejowej Inowrocław Rąbinek – 

Kruszwica. 
 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 37 do protokołu. 
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Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XX/206/2020 w sprawie 

stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego nie narusza 

ustaleń studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

(w rejonie ulic: Wapiennej, Mikorzyńskiej, Skrytej i Bagiennej oraz linii kolejowej 

Inowrocław Rąbinek – Kruszwica). 

Uchwała stanowi załącznik nr 38  do protokołu. 

 

Ad.13 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie 

realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury 

technicznej należących do zadań własnych gminy oraz zasadach ich 

finansowania (w rejonie ulic: Wapiennej, Mikorzyńskiej, Skrytej i Bagiennej 

oraz linii kolejowej Inowrocław Rąbinek – Kruszwica) (projekt uchwały 

stanowi  załącznik nr 39 do protokołu). 

 

Głosowanie 15 – za podjęciem uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie 

realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej 

należących do zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania (w rejonie 

ulic: Wapiennej, Mikorzyńskiej, Skrytej i Bagiennej oraz linii kolejowej 

Inowrocław Rąbinek – Kruszwica). 
  

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 40 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XX/207/2020 w sprawie 

rozstrzygnięcia o sposobie realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu 

infrastruktury technicznej należących do zadań własnych gminy oraz zasadach ich 

finansowania (w rejonie ulic: Wapiennej, Mikorzyńskiej, Skrytej i Bagiennej oraz 

linii kolejowej Inowrocław Rąbinek – Kruszwica). 
Uchwała stanowi załącznik nr 41  do protokołu. 

 

Ad 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Wapiennej, Mikorzyńskiej, Skrytej i Bagiennej 

oraz linii kolejowej Inowrocław Rąbinek – Kruszwica (projekt uchwały stanowi  

załącznik nr 42 do protokołu). 
 

Głosowanie 16 – za podjęciem uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie 

realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej 

należących do zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania (w rejonie 

ulic: Wapiennej, Mikorzyńskiej, Skrytej i Bagiennej oraz linii kolejowej 

Inowrocław Rąbinek – Kruszwica). 

  

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 43 do protokołu. 

 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XX/208/2020 w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 
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obszaru położonego w rejonie ulic: Wapiennej, Mikorzyńskiej, Skrytej i Bagiennej 

oraz linii kolejowej Inowrocław Rąbinek – Kruszwica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 44  do protokołu. 
 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Wysoka Rado, w związku z przegłosowanym wcześniej wnioskiem proszę 

o przedstawienie kolejnego bloku uchwał, dotyczących miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego. 

 

Proszę o wystąpienie pana Romualda Kaisera – Naczelnika Wydziału 

Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości i przedstawienie 3 projektów uchwał 

ujętych kolejno w punktach 15, 16, 17 porządku obrad, dotyczących miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Świętokrzyskiej, Solankowej, Zygmunta Wilkońskiego 

i alei Ratuszowej. 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił 3 projekty uchwał. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych: 

Komisja Ładu Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami i Spraw 

Mieszkaniowych pozytywnie zaopiniowała przedstawione 3 projekty uchwał.  
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej: 

Komisja Uzdrowiskowa pozytywnie zaopiniowała przedstawione 3 projekty 

uchwał.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Głos zabrał radny: Jacek Tarczewski. 
 

Jacek Tarczewski – radny RMI: 

Co leży u podstaw, że możemy tak elastycznie podchodzić do tego, że stawiamy 

obiekty i można je dzisiaj stawiać. Kilka lat temu jeszcze był z tym bardzo wielki 

problem, nie mogliśmy nic zaplanować, nic postawić, bo procenty się w ogóle nie 

zgadzały, zwłaszcza w kontekście wytyczania strefy A. Dobrze, że tak się stało. 

Nam potrzeba nowych obiektów, szczególnie nowych obiektów uzdrowiskowych, 

żeby ludzie mieli pracę, jeżeli pojawi się większa ilość kuracjuszy to mamy też 

automatycznie więcej miejsc pracy, bo to jest też nasz kierunek rozwoju miasta. 

Rozumiem, że to będzie obejmowało nie tylko ten fragment, o którym mówimy, że 

inni inwestorzy mogą się zgłaszać i lokować też ewentualnie swoje obiekty?  

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Ten teren opracowania tylko w części obejmuje strefę uzdrowiskową A, w części 

wykorzystywaną tylko przez dwie nieruchomości, przez dwa sanatoria: 

„Energetyk” i „Oaza”. Dotychczasowy wskaźnik terenów biologicznie czynnych 

dla tych sanatoriów był odmienny w przypadku od pozostałych, co wynika 
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z różnego czasu przystąpienia do opracowania planów dla terenów 

w  podstawowej części parku uzdrowiskowego i strefy uzdrowiskowej A i tego 

fragmentu obejmującego te dwa sanatoria. Ten projekt planu dostosowuje wymogi 

dla tych dwóch nieruchomości do wymogów jakim podlegają wszystkie pozostałe 

sanatoria. Są nieruchomości wyodrębnione, niemalże budynki, szczególnie 

dotyczy to sanatorium uzdrowiskowego, natomiast otoczenie stanowi własność 

Miasta, są to tereny zielone, tereny parku. Wymogi ustawowe dotyczą strefy 

uzdrowiskowej A. Strefa musi spełnić wskaźnik terenów biologicznie czynnych. 

Zostało to policzone na podstawie obowiązujących planów, ponieważ cały ten 

teren planami jest objęty. Na przestrzeni lat zmieniała się tzw. „ustawa 

uzdrowiskowa”, która w pierwotnej wersji określała wymóg powierzchni 

biologicznie czynnych na poziomie 75%, obecnie to jest 65 %. Stąd wynikają 

nasze możliwości, jakie otwiera ustawa. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektów uchwał i dyskusja.  

 

Ad 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy 

plan zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego (w rejonie ulic: 

Świętokrzyskiej, Solankowej, Zygmunta Wilkońskiego i alei Ratuszowej): 

 (informacja stanowi  załącznik nr 45 do protokołu). 
 

Głosowanie 17 – za podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy 

plan zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego (w rejonie ulic: Świętokrzyskiej, 

Solankowej, Zygmunta Wilkońskiego i alei Ratuszowej). 
  

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 46 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XX/209/2020 w sprawie 

stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego nie narusza 

ustaleń studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

(w rejonie ulic: Świętokrzyskiej, Solankowej, Zygmunta Wilkońskiego i alei 

Ratuszowej. 

Uchwała stanowi załącznik nr 47  do protokołu. 

 

Ad 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie 

realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury 

technicznej należących do zadań własnych gminy oraz zasadach ich 

finansowania (w rejonie ulic: Świętokrzyskiej, Solankowej, Zygmunta 

Wilkońskiego i alei Ratuszowej): (projekt uchwały stanowi  załącznik nr 48 do 

protokołu). 
 

Głosowanie 18 – za podjęciem uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie 

realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej 
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należących do zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania (w rejonie 

ulic: Świętokrzyskiej, Solankowej, Zygmunta Wilkońskiego i alei Ratuszowej). 

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 49 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XX/210/2020 uchwały w sprawie 

rozstrzygnięcia o sposobie realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu 

infrastruktury technicznej należących do zadań własnych gminy oraz zasadach ich 

finansowania (w rejonie ulic: Świętokrzyskiej, Solankowej, Zygmunta 

Wilkońskiego i alei Ratuszowej). 

Uchwała stanowi załącznik nr 50  do protokołu. 

 

Ad 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Świętokrzyskiej, Solankowej, Zygmunta 

Wilkońskiego i alei Ratuszowej (projekt uchwały stanowi  załącznik nr 51 do 

protokołu). 
 

Głosowanie 19 – za podjęciem uchwały uchylającej uchwałę w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulic: Świętokrzyskiej, Solankowej, Zygmunta 

Wilkońskiego i alei Ratuszowej 

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 52 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XX/211/2020 uchylającą uchwałę 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Świętokrzyskiej, 

Solankowej, Zygmunta Wilkońskiego i alei Ratuszowej.  

Uchwała stanowi załącznik nr 53  do protokołu. 

 

Ad 18. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Miejskiej Inowrocławia 

(projekt uchwały stanowi  załącznik nr 54 do protokołu). 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

W związku z postanowieniem nr 172/2019 z dnia 30 grudnia 2019 r. Komisarza 

Wyborczego w Bydgoszczy II o stwierdzeniu wygaśnięcia mandatu radnego Rady 

Miejskiej Inowrocławia pana Andrzeja Kujawy, zachodzi konieczność wyboru 

przewodniczącego Komisji Strategii i Promocji Miasta, członka Komisji 

Uzdrowiskowej oraz członka Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej. 
 

Komisja Strategii i Promocji Miasta: 

Przystępujemy do wyboru przewodniczącego Komisji Strategii i Promocji 

Miasta. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów. 

 



17 
 

Patryk Kaźmierczak – radny RMI: 

Zgłaszam kandydaturę radnej pani Ewy Podogrodzkiej. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Czy pani radna Ewa Podogrodzka wyraża zgodę na kandydowanie?  
 

Ewa Podogrodzka – radna RMI:  

Tak, wyrażam zgodę. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Nie widzę więcej zgłaszających. Zamykam listę kandydatów. 

 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 20 - za tym, aby Przewodniczącą Komisji Strategii i Promocji Miasta 

została pani radna Ewa Podogrodzka? 
 
 

Wynik głosowania: za -  17, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 55 do protokołu 

 

Stwierdzam, że Przewodniczącą Komisji Strategii i Promocji Miasta została 

pani radna Ewa Podogrodzka. 

 

Komisja Uzdrowiskowa: 

Przystępujemy do wyboru członka Komisji Uzdrowiskowej. 
 

Proszę o zgłaszanie kandydatów. 

 

Maria Żukowska – radna RMI: 

Zgłaszam kandydaturę pani radnej Ewy Podogrodzkiej. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Czy pani radna Ewa Podogrodzka wyraża zgodę na kandydowanie?  

 

Ewa Podogrodzka – radna RMI:  

Tak, wyrażam zgodę. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Nie widzę więcej zgłaszających. Zamykam listę kandydatów. 

 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 21 - za tym, aby  członkiem Komisji Uzdrowiskowej została pani 

radna Ewa Podogrodzka? 
 
 

Wynik głosowania: za -  17, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 56 do protokołu 
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Stwierdzam, że członkiem Komisji Uzdrowiskowej została pani radna Ewa 

Podogrodzka. 

 

Komisja Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej: 

Przystępujemy do wyboru członka Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy 

Społecznej. 

 

Proszę o zgłaszanie kandydatów. 

 

Ewa Kempska – radna RMI: 

Zgłaszam kandydaturę radnej Ewy Podogrodzkiej. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Czy pani radna Ewa Podogrodzka wyraża zgodę na kandydowanie?  

 

Ewa Podogrodzka – radna RMI:  

Tak, wyrażam zgodę. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Nie widzę więcej zgłaszających. Zamykam listę kandydatów. 

 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 22 - za tym, aby członkiem Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy 

Społecznej została pani radna Ewa Podogrodzka? 
 
 

Wynik głosowania: za -  16, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 57 do protokołu. 
 

Stwierdzam, że członkiem Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 

została pani radna Ewa Podogrodzka. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

W związku z dokonaniem wyboru przewodniczącego oraz członków komisji, 

proszę aby w § 1 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

składów osobowych stałych komisji Rady Miejskiej Inowrocławia, wpisać 

nazwiska: 

 

1) w pkt. 4 (Komisja Strategii i Promocji Miasta) w lit. a, na miejsce radnego 

Andrzeja Kujawy wchodzi: 

„a) przewodnicząca – Ewa Podogrodzka,”; 

 

2) w pkt. 5 (Komisja Uzdrowiskowa) w lit. b, w tiret trzecim, na miejsce radnego 

Andrzeja Kujawy wchodzi: 

 „ – Ewa Podogrodzka,”; 
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3) w pkt. 7 (Komisja Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej) w lit. b w tiret 

trzecim, w miejsce radnego Andrzeja Kujawy wchodzi: 

„ – Ewa Podogrodzka,”; 

 

Otwieram punkt zapytania i dyskusja nad projektem uchwały.  

 

Nie widzę chętnych do zabrania głosu. Zamykam punkt zapytania i dyskusja. 

 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 23 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

składów osobowych stałych komisji Rady Miejskiej Inowrocławia. 
 

Wynik głosowania: za -  18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 58 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XX/212/2020 zmieniającą 

uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Miejskiej 

Inowrocławia. 
  

Uchwała stanowi załącznik nr 59  do protokołu. 

 

Ad 19.Zakończenie obrad. 
 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad – zamykam XX sesję Rady 

Miejskiej Inowrocławia. 

 

Sesja trwała od godz. 930 do godz. 10
30

. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

Tomasz Marcinkowski 

 

 

Sekretarz obrad 

 

Jacek Bętkowski 

 

 
Protokółowała: Adriana Leszczyńska 

 

 

Nagranie z obrad sesji oraz imienne wykazy głosowań radnych udostępniono w Biuletynie 

Informacji Publicznej: bip.inowroclaw.pl 
 

 


